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Facultat de Biologia  
 Av. Diagonal 643  
 08028-Barcelona 
 
 
  
ACTA DE LA JUNTA  ORDINARIA DE FACULTAT 

Sessió núm.: 01/17 
Data: 24.07.2017 
Hora: 11:30 hores 
Lloc: Aula Graus 
 
Assistents a la Junta 
G. Llorente (com a Degà)     
M. Busquets (com a Vicedegana)    N. Hladun 
B. Cormand (com a Vicedegà)     M. Jorba 
T. Sauras (com a Vicedegana)     J. Lloberas 
M. Aguadé      E. Llop 
J.J. Alfonso   D. López 
S. Balcells  S. Mañosa 
S. Busquets  N. Masip 
M. Calvo  F. Oliva 
M. Camps  J. Pérez 
J. Casado  F. Sabater 
M. Giralt  M. Salicrú 
R. Gironés  F. Villarroya 
M Gorris      G. Viscor  
J. Gutiérrez      M. López (com a Secretària) 
         

Hi assisteixen com a convidats: R. Araujo, B. Cormand, J. García, X. Sans 

Han excusat la seva absència: A. Arcas, M. Blas, C. Palacín, E. Marrón, M. Pastor, N. Roca. 

Ordre del dia: 

1- Aprovació de l'acta de la sessió anterior 
2- Informació del Degà 
3- Estratègia de la Facultat pel curs 2017-18 
4- Revisió dels accessos al pàrquing de la facultat 
5- Afers de tràmit 
6- Torn obert de paraules 
 

Desenvolupament de la sessió:  
1- Aprovació de l'acta de la sessió anterior: El Dr. Gutiérrez demana fer una incorporació a la 
seva intervenció en el punt 9 i on deia: “El Dr. Gutiérrez felicita al nou Rector i  també al 
professorat de la Facultat que van estar a les candidatures corresponents” ara dirà: “El Dr. 
Gutiérrez felicita al nou Rector i  també al professorat de la Facultat i als membres de la Junta 
de Facultat que van estar a les candidatures corresponents”. L’acta queda així aprovada.  
2- Informació del Degà: Informa sobre diversos aspectes de les places de professorat, d’entre 
els quals el que fa referència a que l’increment d’hores de docència al professorat permanent 
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que no arribi al mínim de dedicació (1650h),  no tenir un sexenni viu o no arribar a les 810 h de 
recerca, segons el PDA de la UB. Explica que això és degut a que durant l’exercici 2016 la UB 
va superar tan el nombre d’efectius ETC com la quantitat total de despeses dedicades al capítol 
1. També informa que ha demanat a vicerectorat  l’exempció tant en l’apartat de coordinació 
d’assignatures i activitats com en el d’ampliació de la dedicació del 10% en la direcció de TFG i 
TFM per a una part del professorat associat, ja que es podia veure afectat per la nova instrucció 
de vicerectorat limitant aquestes dedicacions. Igualment explica que la no aprovació del capítol 
1 ha fet endarrerir l’oferta pública d’ocupació de professorat. El que sí s’han pogut realitzar són 
els concursos de catedràtic contractat i, pel que fa a la promoció de col·laboradors a agregats, 
està pendent. També informa de les places de professorat agregat que han estat concedides a la 
Facultat, tan les que no deriven del programa Ramon y Cajal, com les que sí en deriven. Pel que 
fa a professorat emèrit, a tota la UB s’han concedit 12 de les 23 sol·licituds presentades. 
Respecte al personal d’administració i serveis (PAS), la UB ha iniciat una via d’estabilització 
del personal. 
Pel que fa a les PAU (proves d’accés a la universitat), informa que aquest any s’han 
desenvolupat com anys anteriors.  
Pressupostos: El Degà explica el dèficit que te la UB (24 milions d’euros anuals) degut entre 
d’altres, a que la subvenció de la Generalitat ha disminuït (no arriba a poder fer front  al 
pagament del capítol 1), i al finançament de l’ampliació de la Facultat de Dret i del problema de 
la manca de documentació escrita al respecte. Remarca que totes les universitats estan mal 
finançades, però que la UB és la pitjor i actualment la UB rep un 15% (la meitat del que li 
correspondria dins el sistema universitari català).  
Crisi de govern dins l’equip de govern de la UB: fa pocs dies el Rector va cessar la vicerectora  
ordenació acadèmica i la vicerectora d’estudiants;  ara la part d’ordenació acadèmica la portarà 
l’actual vicerectora de docència, la Dra. Amelia Díaz i la part  d’Estudiants, la Dra. Mercè Puig.  
També informa d’altres temes com: la constitució d’una comissió ètica presidida pel Dr. N. 
Bilbeny; s’ha fet part de la reforma d’estructures administratives (a la Fac. De Medicina i 
Ciències de la salut) però no es pot acabar d’implementar per manca de recursos econòmics; 
s’han fet millores en la signatura digital i es migrarà el correu al núvol per tal d’augmentar la 
capacitat de les bústies; la creació d’un grup de treball UB+UAB+UPC per tractar polítiques 
comunes de finançament i de relleu generacional. 
El Degà també comenta qui és el nou Gerent de la UB: el Sr. Sánchez Montero així com la nova 
cap de Serveis Jurídics: la Sra. Glòria Matalí. Informa que l’actual equip d’universitats de la 
Generalitat es manté tot i la remodelació del govern de la Generalitat i la destitució del 
Conseller Baiget. Tabé comenta que el decret de preus es va aprovar amb molt de retard  i que 
l’impacte per a la UB serà d’uns 2,4 milions d’euros. 
D’altra banda, l’AQU vol acreditar departaments amb bones pràctiques per que puguin 
contractar professorat, però es desconeixen els estàndards.  Respecte als overheads que cobra la 
UB, la Comissió Econòmica ha fet una proposta per mantenir els ingressos destinats a recerca; 
com que la Fundació Bosch i Gimpera gairebé no te fons,  s’ha aprovat passar del 15% al 18% 
overheads. 
També informa que el 20 de març es va fer un acte commemoratiu de l’aniversari de l’accident 
de Freginals, que es farà cada any.  
Finalment, informa que en el Consell de Govern de juliol va aprovar adherir-se al Pacte 
Nacional pel Referèndum.  
El Degà obra un torn de paraules: 
Dr. Villarroya: es queixa de la despesa de l’ampliació de la Fac. de Dret i discrepa de que a la 
nostra facultat tinguem molts associats falsos. El Degà aclareix que no és el cas de la nostra 
facultat però si d’altres i explica que va demanar al vicerectorat que els nostres associats que 
estan dirigint TFG puguin continuar la seva tasca, a la qual cosa el vicerectorat va donar el vist i 
plau.  
Dr. Salicrú: diu que el finançament de la UB mai ha estat fet correctament, que la mitjana  
d’edat del professorat estable es de 59 anys, i que els pressupostos de l’any vinent ja vindran 
prorrogats, afegeix que ningú es creu que l’ampliació de la facultat de Dret es fes sense 
l’aprovació de la Generalitat i de la UB. Diu que cal fer un bon relleu generacional  i que a 
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partir d’ara es gestioni poder  anar a la normalitat. El Degà assenteix i remarca, a títol 
d’exemple, que els diners pel màster d’Oceanografia no han arribat.  
Dra. Gironès: subscriu que la gestió prèvia ha estat molt dolenta i pregunta si l’increment 
d’hores dels professors a 320 h ajudarà a la facultat. El Degà respon que el gerent esta negociant 
i que s’ha donat un increment en la necessitat de professorat sobre tot pel màster de professorat. 
També informa que el Rector  vindrà a una junta de facultat oberta i se li podrà preguntar el que 
calgui. 
 
2.1- Informe de la Vicedegana acadèmica:  
Graus: El 17 de febrer 2017 es va rebre l'Informe previ d'Avaluació Externa i l’Informe previ 
d'Acreditació en el que es notificava que tots els títols havien assolit l’acreditació però cap d’ells 
amb excel·lència. Aquest resultat no va ser l’esperat i el 9 de març de 2017 es van enviar a 
AQU-Catalunya un plec d’al·legacions a l’Informe d’Acreditació de la Comissió específica de 
Ciències; el 18 de maig de 2017 es van rebre els informes definitius amb el mateix resultat; en 
considerar això un tracte totalment injust, el 19 d’abril es va decidir formular un recurs d’alçada 
contra la resposta de la Comissió Específica de Ciències de la Comissió d’Avaluació de la 
Qualitat d’AQU Catalunya. Tot seguit la vicedegana exposa les elevades notes de tall dels 
nostres Graus.  
Màsters: informa que el 4 d’abril es va rebre l’informe previ d’avaluació externa (CAE) i també 
l'informe preliminar d’acreditació de títol  (IPA) del màster d'Oceanografia i Gestió del 
Medi Marí emès per la Comissió Específica de Ciències d’AQU Catalunya, amb el resultat 
“d’Acreditat”. El nombre de preinscrits els Màsters de la Facultat continuen estables, mostrant 
les dades. S’està treballant en la programació de l’Acte de Graduació dels estudiants Màster a 
l’Aula Magna de la Facultat, pel proper 20 d’Octubre. 
 
2.2- Informació Vicedegana de Mobilitat i Ocupabilitat: Fa un resum de les convocatòries 
de mobilitat internacional del curs 2016-2017 (per ensenyament i per modalitat) i destaca els 
següents aspectes:  
a) Increment de les mobilitats respecte al curs 2015-2016; b) Biotecnologia i Ciències 
Biomèdiques són els graus amb més mobilitat d’estudiants; c) Augment sostingut a cada 
convocatòria del estudiants de Ciències Ambientals; d) Increment de les mobilitats de màster; 
e) Demanada creixent per fer Pràctiques i Treball Final de Grau fora d’Europa, bé sigui 
aprofitant mobilitats per estudis en el marc de convenis que no permeten pràctiques (Amèrica 
Llatina, Estats Units, Canada etc.) o com a acció individual dels alumnes que són molt 
proactius buscant llocs diversos per fer els TFGs. Així, s’han implementat les “Pràctiques 
Curriculars Internacionals”, El funcionament administratiu és similar al de les Entitats 
externes. Exposa les dades per programa i per país i destaca els següents aspectes: a) 
Augment del nombre de mobilitats; b) Es consolida la presència d’estudiants del programa 
Study Abroad; c) 20 estudiants incoming realitzaran estades de recerca a laboratoris de la 
facultat o centres de recerca associats. Les dades de mobilitat d’estudiants de la Facultat són 
molt bones. Som la primera Facultat de la UB en nombre d’estudiants outgoing en termes 
relatius i situats molt a prop de la primera en termes absoluts. 
A la Facultat, 4 professors han fet una mobilitat de docència en el curs 2016-2017. Al 
setembre sortirà la convocatòria pel proper curs.  
Internacionalització de la Facultat: Segons el diagnòstic fet des del vicerectorat, la facultat 
hauria de millorar els indicadors d’internacionalització i es suggereix incentivar la 
participació a projectes europeus, la participació en màsters Erasmus mundus, fer summer 
schools o programes de study abroad, posar la llengua de docència a totes les assignatures, 
millorar la difusió dels màsters a l’estranger i la creació de màsters propis entre d’altres. A 
l’inici del proper curs es farà un diagnòstic de facultat i les accions corresponents per millorar 
la internacionalització. A la reunió se li va traslladar al vicerector la necessitat urgent de tenir 
una pàgina web funcional.  
Xarxa Coimbra:  
Des del “Life Sciences working group (LSWG)” es promouen accions per desenvolupar 
màsters i altres activitats de formació i s’ha demanat una expressió d’interès per participar-hi 
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a tots els investigadors dels àmbits “life Sciences”. Les accions que es promouen són:  
1) Interdisciplinary european network for superior life science engineers.  
2) Master in biomedical engineering.  
3) Forming part of the EU University Network of the Coimbra Group for the Master in 
Infection Biology (Coordinated by the University of Uppsala).  
4) Erasmus + KA2 Capacity Building project in the field of higher education about “life 
sciences experimental laboratory based training” (Coordinated by the University of 
Salamanca).Tot i superada la data límit (15/7/2017), si hi ha professors interessats seria 
possible participar.  
Pràctiques no curriculars de grau en entitats, empreses i centres de recerca: 
En el curs 2016-2017, s’ha realitzat 134 pràctiques. Es consolida l’interès dels alumnes en 
aquest tipus d’activitats, ja que el número de pràctiques s’ha duplicat respecte al curs 15-16. 
S’ha realitzat sessions informatives amb FeinaUB per promoure pràctiques i mostra les dades.  
Fires: El 3 de maig es va celebrar la Fira d’Empreses de Física, Química, Biologia, Ciències de 
la Terra i Matemàtiques, amb la participació de 101 empreses, de les quals 17 eren de l’àmbit de 
la Facultat de Biologia. Queda manifest la dificultat per aconseguir empreses que participin als 
Pràcticums i TFG o en pràctiques no curriculars vinguin a la fira. Les accions des del deganat no 
funcionen. A la primavera de 2018 tindrà lloc la Fira de Biociències organitzada conjuntament 
per les Facultats de l’àmbit Biociències de la UB, UAB, UPC i UPF a iniciativa d’aquesta 
darrera. 
 
2.3- Informació Vicedegà de Recerca: 
Contracte Programa de Recerca 2017: El vicerectorat de recerca ha avançat un 74% del CPR, la 
resta arribarà a la tardor. No s’han fet encara els càlculs del repartiment per Facultats (basat en 
la productivitat científica de l’any anterior), i el percentatge transferit s’ha calculat a partir del 
que es va concedir el 2016. L’any passat la Facultat de Biologia va ser la que va rebre més 
diners (107.000 €), seguida de Medicina (92.000) i de Física (60.000). 
Oberta 1a convocatòria del CPR 2017 a la nostra Facultat: dos Departaments han fet 
sol·licituds, GME i BCFI. El 85% del CPR el gestiona els Departaments (BEECA: 26K, GME: 
18K, BBM: 13K i BCFI: 10K) i el 15% la Facultat. Els criteris de repartiment s’han establert en 
base als següents criteris: Període 2014-16, 20% volum personal PDI, 33% inputs (4/5 entrades 
de diners, 1/5 número de projectes), 7% tesis defensades, 40% outputs (3/4 ISI, ¼ no-ISI). 
L’any 2016 el CPR Biologia es va destinar a: 54% inventariable, 19% participacions a 
congressos, 10% ajuts a Serveis Recerca Facultat, 6% sinergies en recerca, 6% beques recerca, 
3% becari vicedeganat de recerca, 1% ajuts pont i grups emergents, 1% organització 
congressos/conferències. 
Inputs Facultat de Biologia 2016: 11.4M €, 20 ajudes nacionals/locals, 14 ajudes europees 
(2015: 7.6M €, 23, 13; 2014: 9.1M €, 38, 8) 
Outputs Facultat de Biologia 2016: 584 articles SCI amb IF promig de 4.35 (2015: 552, 4.29; 
2014: 611, 4.02). 
CCiTs: 3 microscopis confocals concedits en convocatòria d’infraestructures MINECO; el Dr. 
Paco Ciruela (Facultat de Medicina), serà el nou delegat del rector per accions estratègiques en 
recerca i l’interlocutor entre els investigadors i la direcció dels CCiTs. Actualització de les ISOs 
dels estabularis: requereix inversió i pujaran els preus. 
Beques APIF i FI: Aquest any serà convocatòria conjunta a la UB, amb els mateixos criteris; 
convocatòria: el setembre; duració: 3 anys. Es manté la dotació econòmica de les APIFs però 
baixa el número de beques que es concediran (55 el 2017, per 61 el 2016).     
Obtenció codi ORCID: Es remarca la importància que els investigadors tinguin el codi ORCID i 
que actualitzin el GREC. El curs 2016: 12/61 APIFs a la Facultat de Biologia, 2 a l’IBUB i 1 a 
l’IRBio; 7/50 FIs per Biologia. 
Reforma del PDA-recerca: S’organitzen 4 comissions agrupant àrees afins. Com a novetat: 
Classificació ABC en comptes d’ABCD. La UB gasta molts diners en lloguer d’espais PCB per 
investigadors de la UB i es convidarà alguns grups a tornar als Departaments. 
Aplicatiu ‘MAP UB’: Representació gràfica de la connectivitat entre investigadors i grups de la 
UB basada en publicacions compartides dels darrers 10 anys. Accessible via GREC. 
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2.4- Informació de l’Administradora del Centre: 
Aparcament de la Facultat: Es recorda quin és el personal autoritzat a accedir a l’aparcament 
(està determinat per Junta de Facultat): Personal Acadèmic (contractes permanents: funcionaris, 
laborals i titulars interins), Ramon y Cajal, ICREA i professorat associats (excepte reforços); 
Personal d’Administració i Serveis  (contractes permanents: funcionaris i laborals) i interins a 
càrrec de places fixes vacants. Donat que les figures de professorat al llarg dels anys han anat 
canviant, es proposa afegir, a les categories ja autoritzades, les categories de professors agregats 
interins, lectors i retenció de talents. 
S’han fet noves les vinyetes “plastificades” de l’aparcament i al setembre es repartiran. 
Pressupost 2017 de la UB: s’ha aprovat a finals de juny (Consell de Govern el 14/06/17 i 
Consell Social el 21/06/17); ja s’han ingressat els 20% que mancaven als capítols 2 de totes les 
unitats, i les partides dels capítols 2 de la Facultat i de l’Administració s’han mantingut (mateix 
import de l’any passat).  
S’han rebut les partides dels màsters oficials, del contracte programa academicodocent i del 
contracte programa de recerca. 
Darreres obres/instal·lacions realitzades: S’ha instal·lat una nova lluminària amb “leds” a tots 
els espais comuns dels tres edificis de la Facultat. També s’han instal·lat llums “leds” de 
presència a l’aparcament del soterrani de l’edifici Prevosti. S’ha col·laborat amb un important 
ajut a la Biblioteca per a l’adquisició de “taules dobles per als estudiants”. 
Obres i instal.lacions previstes: 
A petició de l’Assemblea d’Estudiants i amb el lema “per una Facultat accessible i adaptada a 
tothom”, s’ha aprovat a càrrec del PIU2017 la motorització de les portes d’accés (portes 
d’obertura automàtica) als edificis Margalef i Aulari.  
S’ha demanat la cobertura de “wi-fi” total (3 antenes) per a l’Aula 1 de l’Edifici Margalef.  
Contractacions: Està en marxa l’expedient per a la concessió de l’explotació del “Servei de 
Copisteria, Reprografia, Llibreria, Papereria i Botiga de la UB” pels propers 4 anys i la Facultat 
donarà suport a l’empresa actual (Rey Center). També està en marxa l’expedient per a la 
licitació d’un “Acord Marc pel Subministrament de gasos tècnics de la UB” per als propers 4 
anys; la Facultat donarà suport a les dues empreses actuals que subministren gasos (Air Liquide 
i Carburos Metálicos). Està en marxa l’expedient per a la contractació dels “Serveis de 
Manteniment dels edificis de la UB pels propers 3 anys. La Facultat donarà suport a l’empresa 
actual (Engie). 
Personal d’Administració i Serveis (PAS): ha finalitzat un “Concurs de trasllat d’auxiliars de 
serveis amb afectació a tots els punts d’informació de la UB” i al Punt d’Informació de Biologia 
s’han incorporat 3 persones noves. Avui mateix prenen possessió els opositors que van guanyar 
plaça en les darreres “Oposicions a l’escala administrativa”. 
Recursos Humans de la UB ha informat que al setembre/octubre sortirà un “Concurs de trasllat 
per a proveir places vacants d’administratius, de nivells 16 a 18”. 
Està en marxa, des del mes de juliol de 2016 (a un any), el “Concurs de laborals dels laboratoris 
i serveis de la UB”. A partir de setembre, es constituiran els tribunals per valorar les 103 places 
que s’han de convocat (a la nostra Facultat en tenim 6). 
 
2.5- Informació de la Secretària de la Facultat, àrea de Doctorat: 
A la reunió del Comitè Direcció de l’ EDUB (10 juliol 2017) el Dr. Xavier Roger es presenta 
com a nou Director de l’Escola i es tracten els següents temes: 
La Proposta de fer una escola de doctorat descentralitzada, p.ex. delegant en els centres l’accés 
dels estrangers, remarcant que hi haurà el suport de l’EDUB als centres pels casos difícils; 
previsió que l’aplicatiu en línia per a les matrícules estigui llest pel mes de febrer 2018 i que les 
admissions es resolguin en un màxim de 20 dies. 
La pàgina web es preveu que al setembre/octubre estigui traduïda al català i a l’ anglès. 
La creació de la carpeta virtual del doctorand amb tota la seva informació recopilada. 
La revisió dels programes amb pocs alumnes matriculats, pensant en l’acreditació que caldrà 
passar el 2020. 
La revisió dels criteris de finançament dels programes. 
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Informació dels convenis Erasmus +: a l’octubre/novembre es podrien començar a signar i amb 
el vist i plau de cada programa, es podrien aplicar ja al març); pels estudiants de la UB els 
servirà per demanar la menció internacional, i pels doctorands que ens vinguin de fora, caldrà 
fer un protocol per a les dues modalitats d’Erasmus +: l’acadèmica i la de pràctiques per tal que 
cada àrea (científica, humanística, etc. ). 
La potenciació dels programes internacionals, incrementar i simplificar les cotuteles i fer un 
monitoratge de la inserció dels doctorands quan acaben. 
Convocatòria conjunta de FPI i de APIF serà, amb uns criteris únics. 
Seguiment dels programes de doctorat: el curs vinent 17-18, recomanació als  coordinadors que 
vagin preparant les dades, però encara no se saben els criteris. 
 
3- Estratègia de la Facultat pel curs 2017-18: El Degà informa de la situació del Grad i del 
PDA, i proposa crear una comissió per estudiar el PDA i una proposta de facultat per alguns 
aspectes com ara: Secretaris de departament (establir criteris de càlcul del PDA de departaments 
i seccions per càlcul de recerca (ABCD canviar-lo x ABC) i del a RLT del PDI previstes pel 
desembre; també proposa iniciar un procés de reflexió sobre el grau de Ciències Ambientals. 
Tot seguit obra un torn de paraules: 
Dr. Viscor: li preocupa que s’estableixi be l’àmbit per marcar les A, B, C.... 
Dra. Aguadé: diu que cal definir be els items i després fer be les comissions 
Dr. Lloberas: diu que la seva secció es nega a acceptar els punts als que fa referència en tres dels 
documents que estan inclosos com a afers de tràmits. El Degà diu que no ha de patir per les 
optatives perquè es tractaran al setembre. 
Dr. Gutiérrez: exposa la seva preocupació sobre el PDA de recerca i opina que la facultat ha de 
demanar a l’equip rectoral criteris molt clars al respecte. 
Dr. Villarroya: te curiositat pel nom d’alguna assignatura optatives de Ciències biomèdiques, 
com ara “el reproductor”. El Dr. Cormand aclareix que el fet de tenir algunes assignatures de 3 
crèdits pot ser útil pels estudiants. El Degà comenta que el grau de Ciències ambientals funciona 
be, però que hi ha coses millorables, com la pròpia autoestima dels alumnes i que el proper curs 
farem reflexions amb una petita comissió. També exposa el problema d’un professor concret, de 
la Facultat de Química, que tot i haver-ho parlat amb el Rector, Cap d’estudis, Director del seu 
departament, Serveis jurídics de la UB, etc. però no va servir de res.  
Dra. Gironès: pregunta que va passar amb els graus que no tenen excel·lència. El Degà explica 
que s’ha posat un recurs d’alçada que ha estat enviat al Rector i a la  Generalitat i cal esperar. 
Dr. Sabater: comenta la possibilitat de pensar en fer dobles titulacions, com una estratègia 
interessant per a la Facultat. El Degà respon que ja s’ha pensat en graus dobles, tipus CCAA 
amb Dret o CCAA amb Economia, i de moment esta el tema en cartera.  
 
4- Revisió accessos al pàrquing de la Facultat: es proposa afegir i donar permís als agregats 
interins i lectors. Alguns professors associats es queixen de no poder aparcar i es genera un petit 
debat. Es proposa que la Junta Permanent de la Facultat decideixi, fent números abans, per si es 
pogués donar accés als associats i als “cibers”. La Sra. Gorris diu que s’han sacrificat 5 places 
de bici, però que ja tenen en ment de fer-ne més. La Dra. Gironès proposa fer un qüestionari, 
mirar les respostes i després fer els criteris de prioritat. El Sr. Alfonso recorda que es cola molta 
gent perquè la barrera es tanca lentament. Es conclou que es faran sol·licituds i es considerarà 
cada cas.  
 
5- Afers de tràmit: S’aproven tots els documents presentats en aquest punt.   

6- Torn obert de paraules: Es comenten els problemes amb els furts. El Sr. Alfonso informa 
que hi es disposa d’un telèfon posat a la llista d’entrada que comunica directament amb el punt 
d’informació i que serà enviat via correu electrònic a tothom. 

I sense més temes a tractar, el Degà aixeca la sessió a les 13:45h, de la qual, com a Secretària, 
estenc aquesta acta.  
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La Secretària de la Facultat     Vist i plau 

         El Degà 

 

 

Marta López Carbonell     Gustavo A. Llorente     


	Assistents a la Junta

